
PROTOKÓŁ NR XII/2022 
z obrad XII Sesji Nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 14 września 2022r. w godz. 15:00 – 15:12, 
w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
Podjęto uchwały: 
 
XII.157.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
XII.158.2022 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok. 
 
Ad .1. 
Otwarcie XII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych. Na 
podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W Sesji udziału nie brali Radni – Angelika Garus-Kopertowska, Łukasz Kasza, 
Szymon Klimczak, Bernadeta Magiera, Andrzej Matusiak, Tadeusz Sławik, Janusz 
Toborowicz. 
 
Zdalnie w Sesji brał udział Radny: Jarosław Potępa. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Tadeusz Markiewicz – Radny Rady Miasta  
- W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa Jastrzębia-Zdroju zgłaszam 
do pracy Radnego Grzegorza Mosonia - wyraził zgodę.  
 
Alina Chojecka – Radna Rady Miasta  
- Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłasza Radnego Józefa Kuberę  - wyraził  
zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 



Ad.3 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Grzegorz Mosoń  – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Proszę o krótkie zreferowanie tak, żeby dwie uchwały objęły. 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta  
Obejmę referatem dwie uchwały. Proszę państwa Sesja Nadzwyczajna zwołana jest 
z tego powodu, że trzy zadania są po rozstrzygnięciu ofert i żeby zawrzeć umowy 
musimy doszacować zadania. Jedno zadanie będzie, a właściwie już jest złożony… 
Nie będzie składany wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i tutaj chodzi 
o ul.Jagiełły. Środki, które mieliśmy na ul.Jagiełły zabezpieczone tj. 1.508.000,00 
zł z roku bieżącego przesuwamy na rok następny. Myślę, że pan Prezydent powie 
odnośnie terminów w tym programie po mojej wypowiedzi. Poza tym zwiększamy 
zadanie i może jeszcze nie po przetargowo, ale żeby zawrzeć umowę potrzeba 300 
tys. zł w roku następnym tj. w WPF-ie na rozbudowę boiska w SP 18. Częściowo 
wprowadzamy tutaj dochody, które uzyskaliśmy z odszkodowania                                             
z przedsiębiorstwa górniczego 30.054,00 zł i w ten sposób zabezpieczamy kwotę 
do podpisania umowy. Kolejna zmiana dotycząca zwiększenia wydatków tj. zadanie 
„Postindustrialne Dziedzictwo Pogranicza Łaźni Moszczenica”. Tutaj wszystkie 
środki, które pozostały z tego roku tj. ponad 6 mln zł przesuwamy na rok następny 
i również dochody w tym zakresie przesuwamy. Przesunie się również termin 
otwarcia Postindustrialnego Dziedzictwa i po przetargu jest część tzw. 
wystawiennicza łącznie z częścią wydatków, które jeszcze będą zrealizowane                         
z części inwestycyjnej i tutaj zwiększamy o 2 mln zł. Dodatkowo 787.900,00 tys. 
zł wprowadzamy dochodów z dywidendy z Zakładu Wodociągów i Kanalizacji                       
w Jastrzębiu. Po stronie dochodowej zmniejszamy wydatki na przebudowę 
skrzyżowania ul.Ranoszka, ul.Złote Łany 18 tys. zł, to są pozostałości. Przebudowa 
Al.J.Piłsudskiego i chodzi o rondo i wiadukt pozostało 300 tys. zł. Zabezpieczone 
mieliśmy środki i państwo pamiętają o tym, że w tamtym miesiącu 
zabezpieczaliśmy środki na zawarcie umowy związanej z dojazdem do osiedla 
Pionierów i chodzi generalnie o rondo w ciągu ul. Podhalańskiej, ul.Młyńskiej, 
ul.Zielonej łącznie z dojazdami do osiedla, czy do części ul.Młyńskiej i ul.Zamłynia. 
To jest pierwsza część związana z tym projektem związanym z Polskim Ładem. 
Umowa, którą podpisaliśmy spowodowała to, że pozostaje w tym roku 486 tys. zł 
i te środki są uwolnione i przeznaczone na zadania o których mówiłem wcześniej. 
Zwiększenie wydatków dotyczy również ul.Myśliwskiej i to zadanie jest                                    
w Budżetach Obywatelskich. Jesteśmy po przetargu i na tym zadaniu brakuje 247 
tys. zł i tutaj prośba o zwiększenie tych środków i proszę państwa prace awaryjne 
tj. łatanie dziur 300 tys. zł proponuje się zwiększyć na to zadanie. To właściwie 
wszystko, jeżeli chodzi o zmiany w budżecie i WPF-ie. Jeżeli chodzi o stan budżetu 
po tej uchwale planowane wydatki 656 mln zł. Planowany deficyt  110 mln zł.  
Dziękuję.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
Dziękuję. Pan Radny Michał Urgoł proszę bardzo. 
 
 



Michał Urgoł-radny RM 
Chciałem zapytać, czy nie dałoby się na awaryjne zwiększyć kwotę do 0,5 mln zł 
lub więcej? Dlatego, że nie wiem co się w tym roku dzieje, ale mamy trzy razy tyle 
zgłoszeń, jeżeli chodzi o ubytki i to nie tylko u nas w Sołectwie, ale również w 
innych miejscach.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
Dziękuję, czy ktoś? 
 
Michał Urgoł-radny RM 
Nie ma środków w budżecie już na ten rok.  
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Jeżeli chodzi o łatanie dziur, to dzisiaj otworzyliśmy postępowanie przetargowe  
i mamy ofertę, którą zdążyliśmy sprawdzić pod kątem naszym technicznym, 
natomiast będzie ją sprawdzało Biuro ds. Zamówień Publicznych. Więc ta kwota, 
którą na sesji wnosimy 300 tys. zł tj. roboty awaryjne, czyli nie tylko chodzi                          
o dziury w drogach, ale to, co się nam jeszcze może w ostatnim kwartale w tym 
roku wydarzyć. Awaryjne, czyli nie do przewidzenia za bardzo, czyli to, co się 
stanie, a czego jeszcze nie wiemy, a przetarg na tzw. łatanie dziur, czyli remonty 
cząstkowe w tej chwili jesteśmy po otwarciu i cieszymy się, że jest oferta 
prawidłowa przynajmniej pod naszym kątem technicznym. To jest zupełnie inna 
kwota, bo ta wcześniej była w budżecie. 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta  
Przepraszam, w poprzednim miesiącu zwiększaliśmy wydatki na to zadanie o czym 
mówi pan Naczelnik. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
Dziękuję, czy jeszcze ktoś? Pan Prezydent? Nie? Dziękuję. Czy ktoś z radnych 
jeszcze chce zadać pytanie? Jeżeli nie ma, to przechodzimy do procedowania                        
i głosowania. 
 
Przerwa techniczna 15.08-15.10 
 
Grzegorz Mosoń  – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
Kto jest za przyjęciem uchwały?   
  
Uchwała nr XII.157.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za: 15, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 



 
Grzegorz Mosoń  – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 
rok. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały?  
 
Uchwała nr XII.158.2022 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, została podjęta głosami: za - 16, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.4 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Rady Miasta 
 - Stwierdzam zakończenie obrad Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój.  
 
 
 
Protokołowała 
Alicja Kogut 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


